
Bestyrelsesmøde d 3. juni 2024

Deltagere: Tayna, Jane, Annika, Joan og Kristina
Fraværende: Heidi
Referent: Kristina

Punkter:
1.godkendelse af referat fra sidste møde.
2. personalesituation
3. økonomi
4. Ridelejr
5. registrering af heste der forlader søs eller besøger søs
6. evt. cafeteria

1. det er godkendt

2. der er højst sandsynligt ansat en fuldtidsperson fra på mandag. Der mangler lige det sidste 
papirarbejde for at være helt på plads. 

3. midtvejs evaluering (gennemgang af Joan og Annika). Det ser fornuftigt ud - det går den rette vej. 
Dog er der minus på foderregnskabet – kilden kan være målebægrene, der gør det svært at give 
korrekt mængde foder. Der bliver indkøbt korrekt målebæger som er nemmere at aflæse. 

4.   ridelejr er under planlægning.

5.  lige en reminder om at alle der transporterer deres hest væk fra søs og kommer tilbage igen skal      
huske at registrere det i mappen i foderrummet. Ligeledes skal ryttere der kommer udefra huske at 
registrere deres besøg i mappen ved indgangen til den store hal.

6.  vores rideskole er beskidt – særligt indgang og cafeteria ser forfærdelige ud. Der er forslag om at 
elevskolens medlemmer skulle gøre rent på skift – på samme måde som pensionærerne gør toiletterne 
rene. Der er ligeledes forslag om at smide alle de blå og røde kontorstole fra cafeteriaet ud, da de samler 
støv og skidt. De skal så erstattes med de stole der står ude på tribunen.


